
 

 

 
 
 
Geachte commissieleden, 
 
Namens uw voorzitter, de heer J.P.A. van Rooij, nodig ik u uit voor de vergadering 
van de raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 11 september 2013 om 
20.00 uur in de Oude Raadzaal op het Stadhuis.  
 
Afspraken en planning 
 
Uw voorzitter heeft onlangs weer de LTA c.a. doorgenomen met de wethouders 
Seton en Van Keulen. Naar aanleiding daarvan de volgende 
opmerkingen/wijzigingen: 
 
Besluitenlijst 5/6 
 
De toezeggingen van wethouder Van Keulen zijn op één na allemaal gehonoreerd 
met zijn brief van 31 juli jl. Over de situatie Eemsgolaan zal hij in de commissie een 
mondelinge mededeling doen. 
De toezegging van wethouder Seton m.b.t. Drafbaan is gehonoreerd met presentatie 
afgelopen week. Over afvalbakken op hoogtijdagen hebt u een brief ontvangen. 
Duidelijkheid over alternatief tijdens verbouwing aula Selwerderhof ontvangt u in 
oktober, en de uitwerking van de visie op kinderboerderijen in december. 
 
LTA 
 
De volgende items zijn inmiddels gehonoreerd en kunnen worden afgevoerd: 2013-
390, 391, 392, 366, 301, 363, 303, 119, 114. 
Met betrekking tot de nrs 2013-193 en -55 is een raadsvoorstel ontvangen, dat echter 
nog enige aanpassing verdiende. Een nieuwe versie volgt z.s.m. 
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De nrs. 2013-364, 374 en 338 komen op oktober, de nrs. 2013-127, 373, 376, 377, 
379 en 129 op november, de nrs. 2013-135 en 2012-10 op december, nr. 2013-378 
op januari. 
De nrs. 2013-410 en 369 komen wel voor oktober maar zullen vanwege agendadruk 
waarschijnlijk pas in november worden besproken. 
Nr. 2013-372 wordt informatieve brief, de discussie zelf volgt 1e kwartaal 2014. 
N.a.v. nr. 2013-220 doet de wethouder in de commissie een mondelinge mededeling. 
Toevoegen aan nr. 2013-369: “+ reactie op rapport ombudsman inz. Hondvriendelijk 
Groningen”; aan nr. 2013-380: “+ motie leefbaarheid woonschepenhaven”; aan nr. 
2013-380: “afhankelijk van overleg met exploitant”. 
Nr. 2013-247 staat ten onrechte op december 2013, moet zijn: december 2014. 
Toevoegen voor oktober: reactie op commissiebrief over water- en rioleringsplan; 
drafsport op de drafbaan. 
Toevoegen voor november: evaluatie poller; motie ballonnen; rapportage grote 
projecten en duurzaamheid. 
Toevoegen voor december: bereikbaarheidsstudie UMCG 
Toevoegen voor januari: motie zelfbeheer groen in wijken; visie op drafbaan i.c.m. 
herijking evenementenbeleid 
Toevoegen 2e kwartaal 2014: evaluatie verlichting skatebaan Kardinge 
 
Brief bereikbaarheid / raadsbehandelplan 
 
Dit raadsbehandelplan kan, al dan niet door u geamendeerd, worden verwerkt in de 
LTA. 
 
Conformstukken  
 
De vier raadsvoorstellen die wij hier hebben ondergebracht roepen naar onze 
inschatting geen discussie op. Mocht u toch agendering voor het inhoudelijke deel 
wensen, wilt u dit dan tijdig melden? 
N.B. het voorstel over de legesverordening gehandicaptenparkeerkaart etc. behelst 
slechts een correctie van een technische fout in het eerder genomen besluit. 
 
Toekomst Drafbaan 
 
Over de toekomst van de Drafbaan heeft op dinsdag 27 augustus jl. een presentatie 
plaatsgevonden. Deze presentatie vormt de basis voor de discussie die nu 
geagendeerd wordt. Het college vraagt ten behoeve van de verdere uitwerking uw 
visie m.n. op de volgende onderdelen: 

- Moet de drafsport op de drafbaan gehandhaafd blijven, om moet daar om 
bezuinigingsredenen afscheid van worden genomen? 

- Moet er een businessmodel komen voor de Drafbaan als grootschalige 
evenementenlocatie, en moet m.n. ter bestrijding van geluidsoverlast het 
strategisch evenementenbeleid worden aangepast en aangevuld? 
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De SP-fractie heeft n.a.v. de problemen rond geluidsoverlast van de drafbaan enige 
tijd geleden een discussienotitie opgesteld en wenst deze te betrekken bij dit 
agendapunt. 
 
Vermindering vleesconsumptie 
 
De Partij voor de Dieren wil graag met het college en de overige fracties in debat 
over de collegereactie op de moties Vleesconsumptie en Meatfree Monday en heeft 
daarvoor een bespreeknotitie opgesteld. 
 
Evaluatie tramtraject 
 
Voor de bespreking van dit document – dat is opgesteld op verzoek van uw 
commissie - leek het ons niet nodig bespreekpunten op te vragen. Een algemene 
discussie ter afhechting van dit traject lijkt op zijn plaats. 
 
Sleutelprojectenrapportage 
 
Uiteraard betreft deze bespreking alleen de Verkeersonderwerpen uit dit document. 
Omdat het om zaken gaat die ook aan de hand van andere  documenten geregeld op 
de commissieagenda staan, leek ons agendering helemaal aan het eind van de agenda 
gerechtvaardigd. 
 
Niet geagendeerd 
 
De Stadspartij had brieven over de Damsterdiepgarage en de verdeling van de RSP-
gelden geagendeerd, maar heeft ook na een herinnering geen bespreekpunten 
ingeleverd. Daarop heeft uw voorzitter besloten de bespreking af te voeren. 
 
Wijzigingsvoorstel verslag meivergadering 
 
De  griffie ontving een klacht van een inspreker over de verwoording van zijn 
inspraak in het (inmiddels vastgestelde) verslag van uw meivergadering. De 
klachtenfunctionaris heeft de klacht in behandeling genomen en komt nu met een 
voorstel tot wijziging van het verslag. 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de voorzitter, 
 
 
 
 
Wolbert Meijer 
Commissiegriffier 


